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FÆLLESBESTYRELSEN 

 

Møde fællesbestyrelsen  
onsdag d. 9. december 2020 kl. 17-19 I Lintrup Børnecenter  

Der serveres en juleplatte kl. 18.30 

Afbud/fraværende: Gry og Henny 
 
Referat   

  

Punkt Art  

1. Godkendelse af referat  Referatet er godkendt 
 

2. Lasse (playmaker) 
kommer på besøg 

O 
30 min. 

Lasse orienterede om status på ind-
satsen for at få mere bevægelse ind i 

skoledagen; herunder fokus på invol-
vering af forældre. 
 

Der køres forløb, af flere gange, med 
håndbold, skydning, yoga, volley og 

karate for flere målgrupper. 
 
Derudover køres der ambassadørfor-

løb for 8. klasses elever. 
 
Lasse fortæller om rapport, som er 

udarbejdet omkring elevernes ople-
velse af læringsmiljøer. Rapporten er 

endnu ikke præsenteret for 
personalet. 
 

Tilbagemeldinger fra bestyrelsen 
m.h.p. øget forældreinddragelse: 

  

 Forslag/ønske om, at Lasse 

gennem samtaler med elever er 
behjælpelig med at få eleverne 
motiveret til at deltage i 

foreningslivet. 
 

 At forældrerådene får en opga-

ve i, at et af de årlige klassear-
rangementer er en dag med 

idrætsprægede aktiviteter. 
 

Tilbud fra Lasse i forhold til at være 
behjælpelig f.eks. med 2 årlige 
familieidrætsdage. 

 
Status på arbejdet med læringsmiljø-

er ved skoleledelsen: 
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Skoleledelsen fortæller, at næste step 
i indsatsen er: 

 Etablering af udemiljøer samt 
nye læringsmiljøer for 4. årg. 

og i LBC 

 Indkøb af stole, borde og 

planter til 9. årg. 

 DGI-kurser – der laves prøve-

handlinger inden 2. kursus-
gang den 13. januar 

 

Der sendes en video ud, hvor de nye 
omgivelser for 0. og 5. årg. kan ses. 
 

Undervisningsforløb med Teksperi-
mentet er i gang på 4. og 5. årg.. 

Målet at udbrede science i fagene. 
 
To pædagoger er ansat m.h.p. at 

styrke inklusionsindsatsen. Guidning 
i klassen/guidning tæt på.  

 

3. Nyt fra elevrådet O 
5 min. 

 7. klasses elevrådsrepræsen-

tanter har været på tur på 
forskellige skoler /legepladser i 
Jylland. Bl.a. set skateboard-

baner og ”øer med 
trampoliner”.  

 Elevrådet har arbejdet med 
læringsmiljøudsagn, som 

elevrådet er blevet enige om.  

 Nye stole til 9. årgang. 

 Elevrådet ønsker lokale med 
aktiviteter, som kan laves i 

frikvarterer. 

 Skoleledelsen fortæller, at der 

er ved at blive undersøgt tilbud 
og mulighed for indkøb af ska-
terbane og ”øer med trampo-

liner”. 

 Opfordring til, eleverne 

kommer med idéer. 
 

4. Opfølgning på 
trafiksituationen 

D  
5 min 

”Kys-kør-skilte” mangler. Så snart de 
er monteret, sendes infobrev ud til 

alle forældre. 
 
Ønske om at bede betjenten om at 

komme forbi nogle morgener/efter-
middage, når skiltningen er på plads.  
 

5. Opfølgning på O Christian og Mette orienterede om 
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borgermøde vedr. 
Sammenhængsplan 0-

18 år 

15 min. borgermødet.  
 

Formål med mødet: 
Gennemgang af og kvalificering af 
sammenhængsplanen m.h.p., 

hvordan vi for de 0-18 årige kan ska-
be de bedst mulige rammer, så børn/ 
unge bliver rustet bedst muligt til at 

mestre livet 
 

Skrivelse fra bestyrelsen sendes, 
”som orientering”, ud til bestyrelsen. 
Bestyrelsen bliver hørt igen i foråret 

omkring sammenhængsplanen. 
 
Generel oplevelse af, at svarfristen 

for høringssvar m.m. er meget kort. 
 

HWC fortæller, at der er kommet 
henvendelser fra forældre omkring 
ønske om etablering af vuggestue. 

CW tager kontakt til Henny omkring 
ønske om etablering af vuggestue. 

 
 

6. Opfølgning kursus 

18/11 

D 

20 min. 

Kort gennemgang af slides fra kurset. 

Herefter dialog om: 

 Hvad blev vi optaget af? 

 Hvad kan vi tage med os ind i 

vores bestyrelse? 

 Hvad kan vi gøre for at 

involvere bestyrelsen mere? 
 
Tilbagemeldinger fra bestyrelsen: 

 Godt kursus. Opfordring til, at 
kurset bliver taget som noget 

af det første ved opstarten af 
arbejdet i en ny bestyrelse. 

 Der skal arbejdes med værdier 

 Inspiration af i højere grad at 

arbejde med at nedsætte 
udvalg. 

 

 Der blev på kurset fokuseret 

meget på budgetopfølgning.  

 Brug af forældrerådene som 

ambassadører til at nå ud til 
forældrene og dermed være 
bestyrelsens forlængede arm.  

 Forslag om, at forældre tager et 
formøde forud for et bestyrel-

sesmøde. 
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 Fokus på, det er forældrenes 
møder.  

 Obs på, at det kan være en 
mulighed at lade mødeleder-

funktionen gå på skift. 
 

Følgende blev aftalt: 

 At bestyrelsen løbende præsen-

teres for budgetopfølgning. 
Dorthe byder ind på at 
forberede præsentation af 

budgettet sammen med Linda. 

 At der tages fat om arbejdet 

med værdier. Det er i alle led, 
at der skal arbejdes med 
værdier.  

 Der planlægges 2 forældrevalg-

te møder, hvor af det er på 
dagsorden, hvilke punkter/ 
indsatser, som ønskes 

bestyrelsen skal tage fat i. 
 
Vigtigt med prioriteringer af, hvor vi 

vil have fokusområder. 
 

Forslag om, at bestyrelsen deltager i 
det pædagogiske seminar på Hovborg 
Kro den 05.-06.02.. 

 

7. Nyt fra: 

o Ledelse Rødding 
o Skole Lintrup 
o Børnehave + SFO 

Lintrup 
o SFO  

o Personalet 
8. Forældre 

O 

10 min. 
 Alle medarbejdere har 

gennemført 
førstehjælpskursus. Der er 

opfølgningskursus om 2 årg. 
Obs. på, at første hjælp bliver 
en integreret del af kulturen.  

 Betjent på besøg for at fortælle 
7.-9. klasse om regler, love 

m.m. omkring fyrværkeri. 

 Projekt – 8.-9. årg. 

 Ledelsen har arbejdet med 
opfølgning på bestyrelsens 

strategimøde. Der tages fat om 
udvikling af hjemmesiden. 

 Juleafslutning i kirken  

 2. årg.: Lucia-optog den 14. 

dec. 

 Klumme fra ledelsen, som 

løbende sendes ud. 

 SFO: Der blevet bevilliget 

midler til udemiljøer.  

 SFO-midler som Corona-
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kompensation på samlet ca. 
130.000 kr. til RS og LBC 

 Enkelte børn skal passes 
mellem jul og nytår i SFO, 

Rødding. 
 
LBC: 

 Juleklippedag, juletræ i skole-
gården med pynt. 

 Juleafslutning med krybbespil 
i hallen. 

 Børnehaven og SFO er lukket 
mellem jul og nytår, da der 

ikke er børn, som skal passes. 

 HWC skal på besøg i Vester 

Nebel. 

 Juletraditioner, som tidligere, 

men uden forældre. 
 

Personalet: 

 BISK-projekt, hvor der skal 

samarbejdes med P Lindberg. I 
første omgang samarbejdes der 
omkring en 7. klasse på sigt 

begge 7. klasse. Evt. med 
anden virksomhed. 

 Juleklippedag den 27.11. 

 Kollegaer, som er bekymrede 

for, at der går meget tid fra 
undervisningen grundet 
Corona-restriksioner 

 Kollegaer, som gør deres bed-

ste. 
 

o Evt.   

10 Kommende punkter  a) Opfølgning på temadag 24/11 
b) Foto: Er der tilfredshed med den 

udbyder, vi bruger nu eller ønskes 
der en anden? 

c) Regnskab 2020 
d) Budget 2021 
 

Kl. 18.30-19 - spisning  Vi har bestilt en juleplatte 

   

 
D: Drøftelse  B: Beslutning O: Orientering 

 
Venlig hilsen 

 

Christian Wagner 
     


